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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

„Külföldi magyar intézetek hálózata-2" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Bozóki Andráshoz, a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériumának
miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A közelmúltban hasonló címmel kérdést intéztem Önhöz . Válaszában azonban meglepően
felületes és udvariatlan volt, ezért kénytelen vagyok újra feltenni korábbi kérdéseimet .

Ön a Magyar Narancs 2005 . február 24-i számában a következőket nyilatkozta: „A külföldi
magyar intézetek hálózata nagyjából kiépült, és a magyar kultúra külföldi bemutatása mellett
nagyobb figyelmet fordítunk a nemzeti kultúra egyes összetevőinek jobb, hazai
megismertetésére" .

Kérdezem Miniszter urat,

Miért mondta, hogy nagyjából kiépült a külföldi magyar intézetek hálózata?
Ön bővíteni kívánj a ezt a hálózatot?
Hol kíván újabb intézetet nyitni?
Ön mikor és hogyan fog nagyobb figyelmet fordítani a nemzeti kultúra jobb hazai
megismertetésére?
Mik azok az egyes összetevői a nemzeti kultúrának, amelyekre Ön nagyobb figyelmet kíván
fordítani?

Tisztelettel várom érdemi válaszait :

Budapest, 2005 . április 7 .
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